
Type af studie  Adresse Udfordring/ønske Håndteres af Prioritering hos CAS/ITS/institut

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Gardinerne kører ned automatisk og forstyrrer fx 
eksamenslæsning i anatomisalen

CAS CAS har undersøgt automationen. De udv. gardiner 
er indstillet til at skærme for solen, der kan 
forårsage ophedning af bygningen. 
Vi kan desværre ikke ændre denne styring i et enkelt 
rum, da solafskærmningen kører facadevis.   

Ønsket nedprioriteres 

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Bedre udearealer, fx borde og blomster, drivhuse CAS Der bliver etableret udemiljøer i forbindelse med at 
NAU bliver færdig.
CAS vil arbejde for at få anlagt en walk and talk rute 
ved SUND.

I gang

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Dårligt indeklima i PBL-rum CAS Bygningen er under indregulering. Udfordringen 
forventes afhjulpet i første halvår af 2024. 

I gang 

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Vend de rhombe-formede borde så den forreste ikke 
skygger for den bagerste

CAS Bordene kan godt vendes. En mulighed er også at 
vende hvert andet bord. Brugerne må gøre som de 
ønsker. 
De studerende kan også benytte PC-puderne på 
knæene og dreje stolene ud fra borderne efter 
behov.
CAS inviterer til et kort dialogmøde med 
semestersekretær og studieleder.

Ønsket prioriteres i år 

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Dårlig borde og stole CAS CAS er i tvivl om, hvad der er galt med bordene og 
stolene. Det er helt nyt inventar.
Instituttet er velkommen til at kontakte CAS pr mail 
(mand@adm.aau.dk) for at uddybe ønsket. 

Mangler info

Selma Lagerløfs Vej 249 Dårligt indeklima i grupperum og 
undervisningslokaler

CAS Bygningen er under indregulering og udfordringen 
forventes afhjulpet første halvår 2024. 
Det er vigtigt at fagmiljøet selv holder øje med, hvor 
mange personer rummet er dimensioneret til i 
forhold til planlægning af undervisning og 
aktiviteter. 

I gang

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Træls at der er nøgle til skabene, da kun én i 
gruppen så har adgang

CAS Ønsket nedprioriteres. Ønsket nedprioriteres 

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Udendørs borde/bænke CAS Det er planlagt at der etableres udemiljøer i 
forbindelse med at NAU bliver færdig. 

I gang 

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Meget kolde grupperum på niveau 2 i bygningen CAS Bygningen er under indregulering og udfordringen 
forventes afhjulpet første halvår 2024. 
Det er vigtigt at fagmiljøet selv holder øje med, hvor 
mange personer rummene er dimensioneret til i 
forhold til planlægning af undervisning og 
aktiviteter. 

I gang

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Svært at få grupperum, for meget larm i de åbne 
læsemiljøer. Man kan ikke trække sofaerne og 
bordene ordentlig sammen til at arbejde ved

Institut Det er vigtigt at fagmiljøet selv holder øje med, hvor 
mange personer rummene er dimensioneret til i 
forhold til planlægning af undervisning og 
aktiviteter. 

Ønsket frasorteret

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Dårlig borde og stole CAS CAS er i tvivl om, hvad der er galt med bordene og 
stolene. Det er helt nyt inventar.
Instituttet er velkommen til at kontakte CAS pr mail 
(mand@adm.aau.dk) for at uddybe ønsket. 

Mangler info

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Ønsker flere lukkede grupperum pga larm Institut Det er ikke muligt at booke flere rum, men der er 
mange åbne studiearbejdspladser til rådighed, hvor 
der er skærm og tavler samt nummerering på borde, 
så det er muligt at anvende de åbne studiemiljøer til 
projektmodulet.

Ønsket frasorteret

Psykisk Selma Lagerløfs Vej 249 Svært at danne grupper, semesteransvarlig må 
gerne tage mere ansvar, og gerne administrative 
grupper

Studienævn Denne kommentar går ikke igen, og derfor vurderes 
det, at dette ikke er en generel problematik. 

Ønsket frasorteret

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Ønsker sig spritklude ved bordene , da disse er 
beskidte

Institut Der er engangsklude ved alle kaffenicher på alle 
etager i begge bygninger.

Ønsket frasorteret

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Dårligt udsyn til tavlen ved tavleundervisning Institut Der laves workshop med undervisere om 
transformation af undervisning. Desuden er der 
knæpuder i alle seminarrum til at arbejde med 
bærbare enheder uden brug af bordet.

Løst/imødekommet

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Dårligt indeklima i grupperum og 
undervisningslokaler

CAS Bygningen er under indregulering og udfordringen 
forventes afhjulpet første halvår 2024. 
Det er vigtigt at fagmiljøet selv holder øje med, hvor 
mange personer rummene er dimensioneret til i 
forhold til planlægning af undervisning og 
aktiviteter. 

Udført

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Ønsker sig puder og tæpper til sofaerne Institut Det vurderes, at signalværdien i tæpper og puder i 
sofaer har en anden karakter, end der typisk er for 
en professionel arbejdsplads.

Ønsket frasorteret

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Træls at de er nøgle til skabene, da kun én i gruppen 
så har adgang

CAS Ønsket nedprioriteres. Ønsket nedprioriteres 

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 larm fra gulvvaskemanskinen Institut Der er lavet aftale med regøringen om, at gulvvask i 
videst muligt omfang er håndteret før kl. 10.

Løst/imødekommet

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Koldt i kælderen CAS Der findes ikke studiemiljø i kælderen på SUND. 
Berit Lund Sørensen følger op til deres næste 
semestergruppemøde. CAS opfordrer til, at 
udfordringen indmeldes via Building Support. 

Mangler info

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Skarpt lys i rummene CAS CAS mangler information om lokalenummer. 
Indmeld gerne udfordringen via Building Support. 
Bygningen er under indregulering. I kontorer og 
projektrum kan lyset justeres via manuel afbryder 
ved døren.

Building Support 

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Bedre aircondition CAS Bygningen er under indregulering og udfordringen 
forventes afhjulpet første halvår 2024. Indmeld 
gerne udfordringen via Building Support hvis 
udfordringen fortsætter. 
Det er vigtigt at fagmiljøet selv holder øje med, hvor 
mange personer rummene er dimensioneret til i 
forhold til planlægning af undervisning og 
aktiviteter. 

I gang



Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Meget mørke studierum/grupperum CAS CAS mangler information om lokalenummer. 
Indmeld gerne via Building Support.
Bygningen er under indregulering. I kontorer og 
projektrum kan lyset justeres via manuel afbryder 
ved døren.

I gang

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Vejledning udsendes i hvordan grupperum/pladser 
skal forlades i ordentlig stand

Institut Der udsendes og hænges vejledninger op. Løst/imødekommet

Fysisk Gigantium For højt støjniveau til projektarbejde i 
studieområdet 

CAS Der er ultimo 2023 sat skillevægge op mellem 
projektarbejdspladserne, for at skabe mere 
privathed og reducere støjgener. 
De idrætsstuderende har også mulighed for at lave 
projektarbejde i SUND bygningen, hvis der ønskes 
alternative pladser. Instituttet bedes informere de 
studerende herom. 

Løst/imødekommet

Fysisk Gigantium Ønsker sig gruppelokaler i nærheden af 
undervisningselokalet

Institut Det er ikke muligt at imødekomme ønsker om 
gruppelokaler på Gigantium. Der er i øvrigt ingen 
studerende på SUND, som har egne gruppelokaler. 
Alle har adgang til åbne studiemiljøer.

Ønsket frasorteret

Fysisk Gigantium Uheldigt at man i forelæsningslokalet sidder med 
ryggen til underviser 

Studienævn Der laves workshop med undervisere om 
transformation af undervisning. Desuden er der 
knæpuder i alle seminarrum til at arbejde med 
bærbare enheder uden brug af bordet.

Løst/mødekommet

Fysisk Gigantium Væggene er meget tomme/mere kunst CAS Ønsket er i proces hos CAS.
Ifølge instituttet findes der billeder i kælderen, som 
kan anvendes i seminarrummene. Der suppleres 
med yderligere udsmykning ved trappen.

Ønsket prioriteres i år

Fysisk Gigantium Bedre udluftning CAS Forventes løst i 2024. Forventes løst i 2024
Fysisk Gigantium Der mangler knagerækker/stumtjenere i 

forelæsningslokalet
CAS Ønsket prioriteres til udførelse. CAS går i dialog med 

Gigantium herom. 
Prioriteres i år

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 For høj temperatur i lokalerne og grupperum CAS Bygningen er under indregulering og udfordringen 
forventes afhjulpet første halvår 2024. Indmeld 
gerne udfordringen via Building Support hvis 
udfordringen fortsætter. 
Det er vigtigt at fagmiljøet selv holder øje med, hvor 
mange personer rummen er dimensioneret til i 
forhold til planlægning af undervisning og 
aktiviteter. 

I gang

Psykisk Selma Lagerløfs Vej 249 For lidt socialt fællesskab Studienævn Jf. handlingsplanen og studienævnsreferat er 
Idrætsrådet revitaliseret og understøtter ved hjælp 
af SN øget socialt fællesskab.

Løst/imødekommet

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Ikke godt at sidde på siderne af de firkantede 
gruppeborde i undervisningslokalerne, når der er 
tavleundervisning

Institut Der laves workshop med undervisere om 
transformation af undervisning. Desuden er der 
knæpuder i alle seminarrum til at arbejde med 
bærbare enheder uden brug af bordet.

Løstimødekommet

Fysisk Forskningens Hus Forslag om  studenterlokaler ved Forskningens Hus

Fysisk Aalborg Sygehus Mangler studielokaler på Aalborg Sygehus
Fysisk Forskningens Hus Lokaler på Sdr. Skovvej er meget beskidte
Fysisk Aalborg Sygehus Fællesrum/læserum og sted at spise frokost
Fysisk Aalborg Sygehus Studerende får ikke nøgle til reservelægerum på 

Nyremedicinsk afd. - har ingen sted at diktere 
journal

Fysisk Aalborg Sygehus Dårlige stole i undervisningslokaler
Fysisk Aalborg Sygehus Dårligt forelæsningslokale på Sygehus Nord 

(indelukket, mørkt, snusket, og altid tekniske 
problemer) (12. sem)

Fysisk Aalborg Sygehus Forslag om at afvikle almen medicin undervisning et 
sted med plads til at undersøge hinanden (12. sem)

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Bedre whiteboard tuscher i case-lokalerne Institut Der er indkøbt tuscher i forskellige farver til 
caseundervisning.

Løst/imødekommet

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Flere stationer til pumpning af cykler CAS CAS har sat ønsket i proces. Forventes løst i første 
kvartal 2024. 

I gang

Psykisk Selma Lagerløfs Vej 249 Flere sociale arrangementer og tilbud Studienævn Studienævnet drøftede socialearrangementer og 
tilbud i foråret 2022, hvor det blev identiciferet, at 
der er en række ugentlige tilbud om arrangementer 
til styrkelse af fællesskab allerede. Derudover er der 
FAK SUND MedISråd og Medicinråd, som allerede 
laver målrettede arrangementer til lige præcis MedIS- 
og Medicinstuderende. 

Løst/imødekommet

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Mangler på lokaler at booke under projektmodulet Institut Det er ikke muligt at booke flere rum, men der er 
mange åbne studiearbejdspladser til rådighed, hvor 
der er skærm og tavler samt nummerering på borde, 
så det er muligt at anvende de åbne studiemiljøer til 
projektmodulet.

Ønsket frasorteret

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Caselokalerne er for små Institut Semesterkoordinatorer informeres om max 
størrelser på grupper ift. lokalets størrelse.

Løst/imødekommet

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Gardinerne kører ned automatisk og forstyrrer fx 
eksamenslæsning i anatomisalen

CAS CAS har undersøgt automationen. De udv. gardiner 
er indstillet til at skærme for solen, der kan 
forårsage ophedning af bygningen. 
Vi kan desværre ikke ændre denne styring i et enkelt 
rum, da solafskærmningen kører facadevis.   

Ønsket nedprioriteres 

Digitalt Selma Lagerløfs Vej 249 En mulighed for at se om grupperum er optaget 
udefra 

ITS ITS udarbejder visningssystem i 2024. Løst/imødekommet

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Nye whiteboards, de grå/blå fungerer ikke Institut Der er indkøbt tuscher i forskellige farver til 
caseundervisning.

Løst/imødekommet

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Mangler stikadgang til MacBooks i caselokalerne (fx 
usb-c)

Institut Der er strømforsyninger i alle caselokaler. Ønsket frasorteret

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Bedre udearealer, fx borde og blomster, drivhuse CAS Det er planlagt at der etableres udemiljøer i 
forbindelse med at NAU bliver færdig. 

I gang

Digitalt Selma Lagerløfs Vej 249 Studiekort på en App ITS ITS kontakter brugerne i gang
Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Dårlige tavler i caselokalerne (mørke tavler med 

mørke tuscher)
Institut Der er indkøbt tuscher i forskellige farver til 

caseundervisning.
Løst/imødekommet

Psykisk Selma Lagerløfs Vej 249 flere fælles arrangementer på tværs af studier Studienævn Bajers Bar under Studentersamfundet er allerede et 
fast ugentligt arrangement, hvor det er muligt at 
mødes med andre medstuderende fra de andre 
uddannelser på SUND.

Løst/imødekommet

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Sur kok og små portioner Dekanat Dekanatet arbejder videre og vedner tilbage
Digitalt Alfred Nobels Vej 27 - Novi 8 Dårlig lyd i Auditorium ITS ITS kontakter brugerne ITS kontakter brugerne 

Digitalt Fibigerstræde 15 Dårlig lyd i Auditorium ITS ITS kontakter brugerne ITS kontakter brugerne 

Ønskerne bringes videre til hospitalet, med henblik 
på at skabe et godt studiemiljø for de studerende i 
overgangsfasen mellem nuværende studiemiljø og 
inden NAU opstartes i den nye SUND bygning.



Fysisk Alfred Nobels Vej 27 - Novi 8 Må ikke være i kantinen, så der er ingen sted at 
holde pause 

Dekanat Dekanatet arbejder videre og vedner tilbage

Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Dårligt indeklima i PBL-rum CAS Udfordringen er løst ultimo 2023. CAS overleverer 
information om, hvor mange personer rummene er 
dimensioneret til til institutpostkasserne. 

Løst/imødekommet

Digitalt Selma Lagerløfs Vej 249 Forslag om et bookingsystem, som slettede 
bookingen, hvis man ikke havde bippet sig ind inden 
for 30 minutter

ITS ITS kontakter brugerne ITS kontakter brugerne 

Digitalt Selma Lagerløfs Vej 249 Svært at logge på internet især på 3. sal ITS ITS kontakter brugerne ITS kontakter brugerne 
Fysisk Selma Lagerløfs Vej 249 Vend de rhombe-formede borde så den foreste ikke 

skygger for den bagerste
CAS Bordene kan godt vendes. En mulighed er også at 

vende hvert andet bord. Brugerne må gøre som de 
ønsker. 
De studerende kan også benytte PC-puderne på 
knæene og dreje stolene ud fra borderne efter 
behov.
CAS inviterer til et kort dialogmøde med semester 
sekretær og studieleder.
CAS inviterer til kort dialogmøde med 
semestersekretær og studieleder. 

Ønsket prioriteres i år

Psykisk Selma Lagerløfs Vej 249 Flere sociale arrangementer Studienævn Studienævnet drøftede socialearrangementer og 
tilbud i foråret 2022, hvor det blev identificeret, at 
der er en række ugentlige tilbud om arrangementer 
til styrkelse af fællesskab allerede. Derudover er der 
FAK SUND MedISråd og Medicinråd, som allerede 
laver målrettede arrangementer til lige præcis MedIS- 
og Medicinstuderende. 

Løst/imødekommet
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